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答題指引： 
Instructions: 
 
1. 此乃供電腦評卷的答題紙。請以 HB 鉛筆填寫本答題紙，並以膠擦擦去不適用之答案。 

This answer sheet is to be marked by computers. Please use an HB pencil to fill in this answer sheet 
and an eraser to delete unwanted answers. 

 
2. 參賽者填寫答案時，必須深色地填滿答案相應的圓圈（如 ），方便電腦閱讀。下表列舉了正確

的填法和部分不正確的填法： 
When contestants fill in the answers, bubbles must be completely filled in dark (like ) for computer 
scanning. The correct filling method and some incorrect ones are listed in the following table: 

  
正確的填寫方法 

Correct marking method 
不正確的填寫方法 

Incorrect marking methods 

          
 
3 答案必為 0 至 9999 之間（包括 0 及 9999）的整數。參賽者應靠右對齊

答案。如有需要，則將餘下的空位補「0」。例如若第 1 題之答案是「39」，
請依照右列的方式塗滿相應的圓圈以供電腦閱讀，並在題號右方的位置

寫出答案。不依答題指引填寫答案者可能不獲評分。 
Answers must be integers between 0 and 9999 (including 0 and 9999). 
Contestants should align answers to the right and fill in 0’s in the 
remaining bubbles if necessary. For example, if the answer to Question 1 is 
“39”, fill out the corresponding bubbles as shown for computer scanning, 
and write the answer on the right of the question number. Answers not filled 
in as told in the instructions may not be marked. 

 
4. 參賽者填寫的數字只供參考，評分時一概以電腦閱讀的結果為準。 

The numbers entered by the contestants are for reference only. Marking will be based entirely on the 
result of computer scanning. 

 
5. 請檢查背頁上方的參賽者編號及個人資料（尤其是右上方有關參賽者編號的圓圈）。如個人資料

正確，請填滿「資料正確」的圓圈。否則請通知監考員並填滿「資料錯誤」的圓圈。 
Please check the contestant code and personal information on the top overleaf, especially the bubbles 
about the contestant codes on the top right corner. If the information is correct, please fill in the 
bubble “Correct Information”. Otherwise, please inform the invigilator and fill in the bubble “Incorrect 
Information”. 
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